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Version 1 

Referat fra 25-05-2023 kl. 18:30 
 

 
Sted: NCC lokaler /V. Gert  
 
Tilstede: Eduard, Gert, Kim, Anders, Morten samt PL 
 
Afbud: Lotte 
 
 

 
 

1. Formanden (GK) byder velkommen til mødet    
Velkomst og præsentation af bestyrelse og suppleanter  

 

  
2. Godkendelse af referat fra sidste møde (30-03-2023 vedlagt). 

• Alt ok, Sendes til hjemmeside 
 

3. Meddelelser fra formanden 

• Der har været BNBO forespørgsler fra naboer og vi vil tage et møde med 
dem. Gert kontakter naboer og sætter dato op. Morten deltager også 

 

4. Lukket møde 
 
 

5. Status for vandværket. (Drift) Ved vandværkspasseren (ERA) 
 

• Vandmåler 
Bestyrelsen er enige om Kamstrup, som foretrukken leverandør af målere. 
ERA, undersøger muligheder og priser på licenser til app til den valgte type 

måler. DV. ønsker, at ALLE forbrugere skal kunne se deres aktuelle forbrug 
på egne devices (telefon, pc etc).   
Bestyrelsen fik vist flere mulige målertyper og opkrævnings modeller. Det 

kræver, at nogen sætter sig 100 % ind i sagen. PL meldte sig klar og sender 
mail til bestyrelsen, når konklusion er klar. Vi er opsatte på at starte 
opsætning i efteråret, således at vi kan melde alt klar til nytår   

• Måske nyt fra Vandværksforeningen vedr. istandsættelse 
ERA har kontaktet foreningen, og vi venter på tilbagesvar, om på mulige 

datoer 
ERA ”rusker” foreningen igen og fremsender mødedatoer 

• Vi snakkede grundvands loggere igen 

• Der er indkøbt håndværktøj til pasning af værket. 
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6. Status økonomi ved kasser (ERA) 
 

• Kassebeholdning. 
Alt ok 

• Er vores økonomi strategi/placering stadig ok? 
Efter spørgsmål på generalforsamlingen, har bestyrelsen besluttet at kontakte 
vandværksforeningen, med henblik på at få gennemgået vores strategi for 

placering af frie midler.  
Bestyrelsen er opsat på, at vores midler fremstår så risikofrit som muligt.   
Bestyrelsen drøftede vores økonomiske dispositioner og er enige om, at vi 

ikke skal lave noget anderledes lige nu 

• Det skal undersøges, om vi er forsikringsdækket ved svindel i bank. Visse 
erhvervs- og foreningskontoer er IKKE automatisk dækket. 

• Der indkøbes PC til vandværket. PL assistere kasser med råd og vejledning 
til indkøb 
 
 

 
7. Til drøftelse 

 
 

8.  Næste møde 
 

• 21 september 
 
 
 

9. Evt 
 

•  
 
 

Med venlig hilsen 
 
 
Morten Dyhr 


